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Planlægningsudvalg.

Spørgsmål 110
Kan ministeren oplyse, hvilken effekt af fytaseanvendelsen amterne som maksimum kan anvende i 

forbindelse med udvidelse/godkendelse af svineproduktioner?

Svar
Det er Skov- og Naturstyrelsens opfattelse, at effekten af fytase vil afhænge meget af de konkrete 

forhold f.eks. i hvor stort omfang der anvendes varmebehandlet foder, hvilke foderemner der an-

vendes på ejendommen og husdyrtypen. Det er derfor ikke muligt at angive et maksimum, som am-

terne kan anvende i de konkrete sager, men amterne må i hvert tilfælde vurdere den forventede ef-

fekt.


